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 Шеста седница Наставно-научног већа Машинског факултета Универзитета у Нишу 

одржана је 24. 12. 2013. године у конференцијској сали на шестом спрату Факултета са почетком у 

12:00 часова.  

 Седницом је председавао и њеним радом руководио проф. др Властимир Николић, који је 

констатовао да од укупно 86 чланова Већа седници присуствује 59 чланова, те да постоји кворум 

за пуноважно одлучивање по свим тачкама дневног реда. 

 Седници Већа присуствују: шеф Одсека за материјалне ресурсе Снежана Сретеновић, 

дипл.ецц., др Катица Хедрих, ред. проф. у пензији и представници Студентског парламента: Јања 

Шарић и Иван Ђорђевић.  

 Наставно-научно веће једногласно и без дискусија усвојило је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање Записника са V седнице Наставно-научног већа одржане 11. децембра 2013. 

године; 

2. Утврђивање предлога Финансијског плана за 2014. годину; 

3. Именовање Комисије за спровођење студентског вредновања квалитета студија; 

4. Доношење одлуке о организацији ''XVI међународне научно-стручне конференције о 

железници ЖЕЛКОН '14 (INTERNATIONAL SCIENTIFIC-EXPERT CONFERENCE ON 

RAILWAYS RAILCON '14);  

5. Усвајање Извештаја комисије за оцену и одбрану докторске дисертације мр Јелене 

Миловановић, под називом: ''Примена адитивних технологија у изради анатомски 

прилагођених скафолда за реконструкцију коштаног ткива''; 

6. Текућа питања. 

 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

 

     Наставно-научно веће једногласно је усвојило примедбу др Ратка Павловића, ред. проф., да 

се у Записник са V седнице Већа, пре усвајања дневног реда, унесе коментар председника Већа др 

Властимира Николића, ред. проф., да је на седницама Наставно-научног већа забрањено звучно и 

видео снимање, без претходне сагласности деканата. 

 У осталом делу Записник је остао неизмењен. Како других примедби ни дискусија није 

било, Наставно-научно веће једногласно је усвојило Записник са V седнице Наставно-научно већа 

Факултета, одржане 11. децембра 2013. године уз наведену измену. 

  



ТАЧКА ДВА 
  

 У образложењу предлога Финансијског плана за наредну годину коју је дала шеф Одсека 

за материјалне ресурсе Снежана Сретеновић, дипл.ецц., речено је да треба исправити ставку 

прихода на основу очекиваног прихода за међународни IPA пројекат, тако да у тачки 1. Приходи, 

Укупан приход за 2014. годину уместо 381,980,000.00 треба да буде 398,680,000.00 динара. Толики 

би били и расходи, тако да у тачки 2. Расходи и издаци под Специјализованим услугама  424900 

Остале услуге уместо 18,900,000.00 треба да буде 31,690,000.00, тако да у укупним расходима под 

Специализованим услугама буде 76.345.000,00 динара. У даљем излагању речено је да су приходи 

из буџета урађени на основу претходне године и да је планирано увећање сопствених прихода, и 

то посебно прихода од испоручене топлотне енергије, као и да је Министарство планирало 

увећање примања запослених за април и октобар 2014. године. Остали трошкови су урађени на 

основу Годишњег програма рада Машинског факултета у Нишу за 2014. годину. 

 Декан др Властимир Николић, ред. проф., у допуни образложења рекао да је у плану за 

наредну годину замена службеног аутомобила, уплата одговарајућих такси за рад Комисије за 

акредитацију и проверу квалитета на основу поднете документације за акредитацију Факултета 

као високошколске установе и студијских програма на свим нивоима студија, уплата оснивачког 

удела Факултета за оснивање Иновационог центра Универзитета у Нишу.  

 Након датих образложења Наставно-научно веће једногласно и без дискусија уртврдило је 

предлог Финансијског плана за 2014. годину. 

 Предлог Финансијског плана за 2014. годину упућује се на разматрање и усвајање Савету 

Факултета.  

                                                                                                                                                                                                                                                     

ТАЧКА ТРИ 

    

 У образложењу председника Већа речено је да је досадашњој Комисији за спровођење 

студентског вредновања квалитета студија истекао мандат и да Наставно-научно веће треба да 

именује нову Комисију.  

 Наставно-научно веће једногласно и без дискусија именовало је Комисију са спровођење 

студентског вредновања квалитета студија у саставу: 1) доц. др Горан Петровић, председник; 2) 

проф. др Меланија Митровић, члан; 3) проф. др Гордана Стефановић, члан; 4) доц. др Драган 

Јовановић, члан; 5) доц. др Владислав Благојевић, члан; 6) доц. др Јелена Стефановић-Мариновић, 

члан; 7) асс. припр. Богдан Ђуровић, члан; 8) Никола Милисављевић, члан; 9) Дејан Жикић, члан; 

10) Снежана Матић, студент и 11) Маријана Бороја, студент. 

 Мандат члановима Комисије траје три године, осим представника студената чији мандат 

траје годину дана. 

 Декан др Властимир Николић, ред. проф., захвалио се претходној Комисији на успешно 

обављеним задацима, а новоизабраној Комисији пожелео успешан рад. 

 

ТАЧКА ЧЕТИРИ 

 

 На основу дописа Катедре за машинске конструкције, развој и инжењеринг образложење је 

дао шеф Катедре др Душан Стаменковић, ред. проф., након чега је  Наставно-научно веће 

једногласно и без дискусија донело одлуку о организацији ''XVI међународне научно-стручне 

конференције ЖЕЛКОН '14 (INTERNATIONAL SCIENTIFIC-EXPERT CONFERENCE ON 

RAILWAYS RAILCON '14) која ће се одржати 9. и 10. октобра 2014. године у Нишу.   

 

 

 

 

 



ТАЧКА ПЕТ 

 

 Образложење ове тачке дневног реда дао је ментор др Мирослав Трајановић, ред. проф. 

Након датог образложења, Наставно-научно веће једногласно и без дискусија усвојило је Извештај 

комисије за оцену и одбрану докторске дисертације мр Јелене Миловановић, под називом: 

''Примена адитивних технологија у изради анатомски прилагођених скафолда за реконструкцију 

коштаног ткива''. Овај Извештај, заједно са одговарајућом документацијом, прослеђује се на 

сагласност Научно-стручном већу за техничко-технолошке науке Универзитета у Нишу. 

 

 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

 

Под текућим питањима декан др Властимир Николић, ред. проф., информисао је чланове 

Већа: 

 да су поводом новогодишњих и божићних празника припремљене поклон кесе са 

пригодим садржајем које ће бити подељене запосленима; 

 да је предата документација Комисији за акредитацију и проверу квалитета за 

акредитацију Факултета као високошколске установе и студијских програма на свим 

нивоима студија. 

 

Како других питања и дискусија није било, Шеста седница Наставно-научног већа 

завршена је у 12:25 часова.  

 

 ЗАПИСНИЧАР                                          НАСТАВНО-НАУЧНО ВЕЋЕ 

                                 ПРЕДСЕДНИК 

Душанка Николић, грађ. инж. 

    Проф. др Властимир Николић 


